

**Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 30. april kl. 17 i fælleshuset.
Carsten, Christian, Birthe, Helle, Søren, Hanne**

Orientering om igangværende ting og sager:

Træer i plænen.

Vedr. det sidste træ vi mangler til plænen – Der er på nuværende tidspunkt ikke nogle tilkendegivelser om- og hvornår det kan leveres. Lars (KK) adspørges

Korsang.

Arrangement med kor for det beløb, der blev doneret af Marie. Vi mangler stadig tilbagemelding fra koret om, hvornår det vil kunne lade sig gøre.

Stærekasser.

Et projekt, man vil kunne få tilskud til – Dvs opsætning af pæle med redekasser til de de omkringboende fugle til gavn for biodiversiteten. Det hviler pt i sig selv

Udvalg til passende promovning af Batteriet

Mere om det i det kommende nyhedsbrev

Rep. af hovedsti.

Vi mener at hævning af den store aftapperbrønd i hovedstien er noget udlejer dvs kommunen skal stå for
Der er rettet henvendelse til Teknik og Miljø som har sendt sagen videre til Kbh Ejendomme – Vi afventer svar.

1. Rengøring af fælleshus efter stedfortræder-udlejninger.

I nogle få tilfælde er der konstateret mangelfuld rengøring af huset efter udlejning, hvor et havemedlem har stillet huset til rådighed for trediepart.

De husinvolverede strammer op i form af bedre information og opfølgning.

2. Storskrald.

Der er stillet forslag om at vi erhverver en container til byggeaffald/storskrald en gang årligt.

Vi finder det ikke umiddelbart ansvarligt at bruge en større sum penge for at et lille antal havemedlemmer kan slippe af med det affald, som ikke umiddelbart kan placeres i vores sorteringsordning. De tider hvor vi kunne slippe af med usorteret affald til en billig penge er forbi. Forslagsstiller opfordres til at undersøge markedet og komme med en tilbagemelding . Ellers kan vi godt være behjælpelige med forslag til, hvordan man kan få det arrangeret.

3. Et skilt til at sætte på bestyrelsescontaineren er netop færdiggjort og vil blive sat op snarest.

4. Møde med nr. 1 på ventelisten.

Vi har haft møde med nr 1 på ventelisten i forbindelse med at vi snart får en have ledig.

Virker som en god ide med informering af et kommende medlem om, hvad der forventes.

Et præfabrikeret spørgeskema vil blive udarbejdet til næste gang, vi kommer i situationen.

Vedr. mentorere – Mere om det i det kommende nyhedsbrev.

5. EU-møde.

Mette fortæller om valgmulighederne d. 2. juni. Søren breder invitation ud.

6. bestyrelsesansvarsforsikring.

Er vi forsikret mod underslæb med den nye §11.

Spørgsmålet var oppe på GF – Og svaret er: Det er vi.

7. Evt.

Varmepumpeindkøb.

Vi er ved at gøre de indledende øvelser, så den kan blive en realitet.

Referat fra GF: Er ved at være klar

Vi overvejer: Mulighed for opsætning af skilt på gavlen af fælleshuset om hensætning af biler, cykler og andet løsøre ikke er tilladt foran fælleshuset, da vi har oplevet at skraldefolkene er kørt igen uden at tømme, fordi noget stod i vejen. Der kommer info ud i det kommende nyhedsbrev.

Næste møde bliver d. 27/5 kl. 17.00

MVH

Bestyrelsen